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 Etelä-Pohjanmaan alueen vammaisneuvostojen tapaaminen 

pidettiin 25.10.2024 Lapualla, johon osallistui vammaisneuvoston jäsenet 
Anu Nieminen ja Päivi Pihakari. Tilaisuudessa keskusteltiin 
vammaisneuvostojen merkityksestä ja toimintaedellytyksistä. Vaikutusvalta 
on riippuvainen poliitikkojen ja viranhaltijoiden tuesta. Todettiin, että on 
tärkeää saada vammaisneuvoston jäseniksi sopivia henkilöitä eri 
yhdistyksistä. Vastaava tilaisuus tullaan järjestämään huhtikuussa 2025 
Seinäjoella. 
 
Tulossa valtakunnallista koulutusta vammaisneuvostojen jäsenille, joka 
toteutetaan verkossa. 
 
Keskusteltiin Kiistolan vapaa-aikakeskuksesta ja todettiin, että sinne ei ole 
vieläkään merkattu millään huomioteipillä tms lattian korkeuserosta. 
Sihteeri lupasi tiedustella asiaa. 
 
Kauhavalla on käytössä omaishoitajille vammaispalvelun palveluseteli, 
mutta palvelun tuottajia ei ole paikkakunnalla. 
 
Puheenjohtaja tiedusteli vammaisneuvostolta, että onko kokemusta, kuinka 
Kauhavalla on apuvälineasiat hoituneet hyvinvointialueen myötä. 
Puheenjohtajalle voi laittaa asiasta viestiä.  
 
Seuraava kokous pidetään keväällä ja paikkana Ylihärmän uusi 
koulukeskus. Pyydetään kaupunginjohtajaa vierailemaan kokouksessa. 

   
 


